
Zápis z výborové schůze oddílu tenisu TJ Lokomotivy Trutnov 

17. 12. 2019 v Trutnově, tenisový areál Mebys 

 

Přítomen: Martinec Oldřich, Javůrek Petr, Davídek Libor, Křepinský Josef, Hynek Zdeněk 

1. Předseda oddílu zahájil schůzi výboru, poděkoval všem členům výboru za jejich celoroční 

práci a navrhl program jednání. 

2. P. Javůrek seznámil členy výboru se stavem finančního hospodaření k 12/2019, kdy oddíl 

vykazuje prozatím přebytek cca 380 tis. Kč. Nejsou zde zahrnuty prosincové náklady a 

neuhrazené fakturační položky. (E. Hrabalová-20.000,- za přestup do TJ Dvůr Králové) 

3. Výbor rozhodl o zakoupení klubového materiálového vybavení pro děti s logem TJ Loko 

Trutnov (ostatní oddíly TJ Loko TU již tyto klubové součásti mají- zajišťuje TJ Loko Trutnov). 

Jedná se o ručníky, vaky na záda a lahve na pití v počtu 100Ks.  

4. Výbor rozhodl vzhledem k finanční situaci oddílu o další podpoře všech dětí formou navýšení 

klubových tréninků a to i pro nezávodní hráče. Hlavní trenér p. Davídek zpracuje návrh 

tréninkového plánu na rok 2020, možnosti trenérů a ekonomické náklady další podpory 

hráčů. 

5. Výbor zpracuje analýzu možností maximální podpory závodních hráčů a aktivního náboru 

nových dětí k zajištění udržitelnosti nejvyšších tenisových soutěží. 

6. Areál Mebys bude rozšířen v příštím roce o multifunkční hřiště s umělým povrchem, které 

bude navazovat na tréninkovou zeď ve směru k atletickému oválu.  

7. Přihlášku do soutěží družstev na rok 2020 zajistí p. Hynek. 

8. Další schůze výboru plánována na 14. 1. 2020. 

 

 

Zapsal:                                                                                                          Schválil: 

Petr Javůrek v.r.                                                                                     Oldřich Martinec v.r. 


